

Title (en)

CALLING SYSTEM FOR CO-ORDINATED INTERVENTIONS.

Title (de)

RUFSSYSTEM ZUM KOORDINIERTEN EINGREIFEN.

Title (fr)

SYSTEME D'APPEL POUR INTERVENTIONS COORDONNEES.

Publication

EP 0248828 A1 19871216 (FR)

Application

EP 86906743 A 19861204

Priority

BE 1011396 A 19851206

Abstract (en)

[origin: WO8703726A1] The system consists of an electronic equipment comprised of transmitters (1), each of them to be placed in a location to be protected, and of receivers (7) to be placed in night and day security services, said transmitters (1) operating on a single frequency in the system and each having its own code, and said receivers (7) being tuned on said single frequency and being provided with a decoder displaying the code received.

Abstract (fr)

Le système est constitué par un appareillage électronique composé d'émetteurs (1), à placer chacun dans un endroit à protéger, et de récepteurs (7), à placer dans les permanences des services de sécurité, lesdits émetteurs (1) fonctionnant sur une fréquence unique dans le système et possédant chacun son code propre et lesdits récepteurs (7) étant accordés sur ladite fréquence unique et étant pourvus d'un décodeur avec affichage du code reçu.

IPC 1-7

G08B 25/00

IPC 8 full level

G08B 13/16 (2006.01); **G08B 21/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

G08B 13/1672 (2013.01); **G08B 21/0297** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8703726A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8703726 A1 19870618; EP 0248828 A1 19871216

DOCDB simple family (application)

BE 8600033 W 19861204; EP 86906743 A 19861204